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Der indkaldes til møde i skolebestyrelsen på Osted Skole på TEAMS tirsdag d. 11.oktober 

2022 klokken 19-20.  

 

Møderække 2022-23 

11/10, 25/10 (visionsmøde), 28/11, 14/12, 17/1, 30/1 (Nytårskur), 8/3, 13/4, 24/5, 15/6 

Dagsorden 
  Skolebestyrelsesmøde 

Fraværende Jakob Bondesen 

Inviterede Sandra Nøk Nielsen 

Ordstyrer Thomas Hartmann 

Referent Sandra nøk Nielsen 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Beslutning Dagsorden er godkendt. 

 

2.  Opsamling fra forældremøderne 

Ansvarlig Alle der deltog i forældremøder 

Formål 
 
Tidsramme: 
15 minutter 

- Hvad kan vi tage med i bestyrelsen fra vores møde med forældrene? 

Status/ 
beslutning 

Tilbagemeldinger fra forældremøderne 

- Orientering om SB´s arbejde, bl.a. om en ny bestyrelse og hvad de 

kan bruge SB til. 

- Information om byggeriet 

- Debat om udeområdet på skolen, hvad er med byggeriaftale 

- En forælder spurgte til om man som privatperson kan hjælpe/søge 

fondsmidler. 

- Et spørgsmål drejede sig om to-sporgs-indsatsen på Osted Skole, 

herunder ukrainske børn og andre indskrevne elever på skolen. 

 

2. b Input til visionsdag 
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Ansvarlig Maria  

Formål 
 
Tidsramme: 
10 min 

- Nu er tiden ved at nærme sig, at vi i bestyrelsen skal afholde vores 
første visionsdag. 

- Vi skal til vores skolebestyrelsesmøde d. 22.9. have nedsat en 
arbejdsgruppe, der skal planlægge visionsdagen d.24. oktober. 

- Lejre kommune vedtog i juni 2024 den nye skolevision ” At turde 
satse”.  Skolevisionen er et af vores arbejdsredskaber de næste 4 år i 
skolebestyrelsen. 

- For at få det bedste fundament for den kommende arbejdsgruppe 
arbejde, vil vi gerne have den øvrige skolebestyrelses hjælp og 
indspark til hvad I mener vil være et gode og relevante punkt til 
visionsdagen. Vi vil derfor bede jer om at læse skolevisionen, som er 
vedhæftet: 

- https://www.lejre.dk/media/zb0hyabg/at-turde-satse-lejre-kommunes-
skolevision.pdf 

- Til skolebestyrelsesmødet skal vi alle være kreative, tænke ud af 
boksen og arbejde med idegenerering, således at vi sende 
arbejdsgruppen afsted med det det bedste materiale til deres videre 
planlægning af dagen. 

Status/ 
beslutning 

Visionsdagen skubbes til efter nytår. 

 

 

3.  Drøftelse af dagsorden til møde med Børn & Unge og skolebestyrelse 

Ansvarlig Jim 

Formål 
 
Tidsramme: 
15 minutter 

- Drøftelse af dagsorden til morgendagens møde med Børne og Unge 

Status/ 
beslutning 

Sabrina samt elevrådsrepræsentanterne deltager ikke i mødet i morgen. 

Vi debatterede hvad der lægger i dagsordenen. Vi er nysgerrige på hvordan 

der tales metoder i kommunen og om de er individuelle for skolerne, da 

opdragsholdere er kendt for sine meninger om inklusion og co-teaching. 

Vi kan med held medbringe det arbejde vi tidligere har udarbejdet, oplægget 

til visionsarbejdet samt ”SB-træet”. 

 

4.  Korte meddelelser 

Ledelse Intet nyt 

Medarbejdere Skole har afholdt emneuge om klima. Det foregik på tværs af klasserne i 2 
afdelinger, med en god forældreafslutning. Der var et par kritikpunkter vi tager 
med til næste års emneuge. 
På fredag afholdes den traditionstro motionsdag. 
SFO’en afholdte årets sommerfest, med god tilslutning og flotte kager. 

https://www.lejre.dk/media/zb0hyabg/at-turde-satse-lejre-kommunes-skolevision.pdf
https://www.lejre.dk/media/zb0hyabg/at-turde-satse-lejre-kommunes-skolevision.pdf
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SFO’en afholder ”Bag for en sag” hvor overskuddet går ubeskåret til 
børnetelefonen. 

Elevråd I elevrådet talte de på sidste møde bl.a. om hvad kan vi gøre for at styrke 
skolens fællesskaber på elevniveau. Elevrådet kunne fx være med til at 
planlægge/ være involverede i nytårskuren. 
Fælles elevrådsdag, blev afholdt i Hvalsø og omhandlede networking på tværs 
af skolerne, og erfaringsudveksle arbejdet med at styrke fællesskaberne.  
Det fremadrettede arbejde i elevrådet skal omhandle implementeringen af 
skolevisionen.  

Udvalg  

 

5.  Eventuelt 

 - På Facebook har kommunen orienterede om Lejre kommunes budget, 
et tillægsspørgsmål er om det er nyt omkring specialklasser? Det er 
der ikke. 

- Fremadrettede ved flytning/aflysning af møder, der besluttes på dagen, 
vil det være ønskværdigt med en mere synlig besked, fx sms. 

 

Punkter til kommende møder 

- Principper 
- SFO/KLUB status (Sandra) 

 

 


